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 - Dvehiljade deseta godina se približava kraju, i obično se sumiraju rezultati o onome što je
postignuto u tom periodu.   Loša ekonomska situacija u društvu neminovno je pogodila i škole.
Pored krize koju svi osećamo, uspeli smo da završimo mnoge radove i započnemo zamenu
stolarije na Školi. Iskreno se nadam da će naredna godina biti finansijski bolja i da ćemo završiti
započeto. Čestitam svim sugrađanima predstojeće praznike.
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